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Kwestie inwestycji komunikacyjnych, budowy nowej linii tramwajowej, trasy wolbromskiej, jak również

organizacji zieleni zdominowały spotkanie Prezydenta Jacka Majchrowskiego z mieszkańcami os.

Prądnik Biały. Prezydent zapowiedział m.in. utworzenie nowej jednostki dedykowanej wyłącznie zieleni

miejskiej i parkom. Podkreślił, że w projekcie budżetu znajdzie się dużo więcej środków na wykupy

gruntów pod organizację parków i zieleni dla mieszkańców. Spotkanie zorganizowała SM Prądnik Biały

Wschód.

Mieszkańcy pytali przede wszystkim o szczegóły dotyczące budowy linii tramwajowej do Górki

Narodowej, budowy ulicy Wolbromskiej. Prezydent podkreślił, że priorytetem pozostaje

przebudowa układu komunikacyjnego na północy miasta. Jak stwierdził, ważne inwestycje

komunikacyjne mogą się rozpocząć nawet w przyszłym roku, jeśli wydane zostaną wszelkie

pozwolenia administracyjne. Całe zadanie jest przygotowywane jako jedno, tramwajem będzie

można dojechać do pętli na Górce Narodowej, odsunięto tramwaj od bloków mieszkalnych,

ograniczono wycinkę drzew, zgodnie z oczekiwaniem mieszkańców. Mieszkańcy pytali również o

program rehabilitację osiedli mieszkaniowych, zwracano uwagę na utrudnienia (wysokie

krawężniki) dla niepełnosprawnych przy realizowanych inwestycjach komunikacyjnych. Pytano

również o możliwość utworzenia na terenie dzielnicy wybiegu dla psów. Prezydent poprosił

mieszkańców o złożenie wniosku w tej sprawie oraz zachęcił do wzięcia udziału w głosowaniu na

projekty złożone w ramach budżetu obywatelskiego. Prezydent odpowiadał również na pytanie

dotyczące wzrostu opłat za użytkowanie wieczyste.
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